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  06.2022מן המניין  לא  פרוטוקול ישיבת מליאה

 12:00שעה:   12.11.2022מיום:   
 

 : משתתפים
 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד  -1
 סגן ממלא מקום ראש המועצה   –יוסף ג'רג'ורה  -2
 חבר המועצה  –נדאל אדריס  -3
 חבר המועצה  – זיאד מוחסן  -4
 חבר המועצה –יוסף עותמאן  -5
 חבר המועצה  –מארון  ראמי -6
 חבר  המועצה  –מחמוד מריסאת    -7
 חבר המועצה  –סוהיל קסום  -8

 
 : נעדרים

 חוסין חליפה     -5עבדאללה מואסי   -4יוסף יעקב  - 2 אליאס פרעוני -1
 
 

עימאד גזאוי , סמעאן עו"ד    –גזבר המועצה, מבקר פנים    -באסם עואד    :השתתפו  
מזכיר    –, אמיר חביב    יועץ משפטי  –מהנדס המועצה, עו"ד תומר בראון    –  זהראן

 המועצה. 
 

 .  :0012ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 
מברך חבר המועצה החדש מר זיאד מוחסן על חברותו במועצה ומודה לחבר המועצה  
תרומתו  ועל  במועצה  כיהן  בה  התקופה  על  סקראן  נאייף  מר  המועצה  ראש  ולסגן 

 . ומאחלים לו הצלחה
 חבר המועצה החדש מר זיאד מוחסן נשבע אימונים בפני המליאה .

 
 . 15.10.2022מיום  05.2022אישור פרוטוקול מליאה מן המניין  -1

 
 הפרוטוקול אושר פה אחד  

 
לפיתוח הפריפריה הנגב והגליל  ₪  ממשרד   205,926אישור תב"ר בסך  -2

 . 2022עבור תוכניות במרכז הצעירים לשנת 
 
 

 החלטה : אושר פה אחד 
 

איחוד וחלוקה ללא  261-1117951כיוזמת לתוכנית מס' ג/אישור המועצה  -3
 . 73,  36 חלקות 12203הסכמה בגוש 

 
, מדובר בחלקה משותפת בין רמ"י לבין : נתן הסבר אודות התוכנית  ראש המועצה

 שאדי גזאוי , מדובר בתוכנית איחוד וחלוקה ללא הסכמה .  –משפחת גזאווי 
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 החלטה : אושר פה אחד 

 
 עדכונים : 

 
, נעשית שם עבודה יסודית  : המועצה החלה לפתח את כביש אלחלה לה'כביש אלח

 כולל פריצה , ניקוז , ביוב באמצעות התאגיד . 
העבודות החלו בהתאם למכרז שהמועצה פירסמה , ביר סביל :   – כביש אלשמאלי

מהאתגרים שעמדו בפנינו , ביקשנו מהמתכנן   95%נכון להיום התגברנו על כ 
מים יכין את  , תוך מספר י 781להשלים את הכתנון עד להתחברות עם כביש 

 ההשלמה . 
 

: ממה שידוע לנו משרד התחבורה הוציא צו סילוק יד לקבלן שעבד  כביש אלג'למה
עד עכשיו בכביש וזאת ככל הנראה כתוצאה מבעיות בטיחות ועבודה לא לפי  

התוכניות של הקבלן הקודם , לפי המידע שיש לנו אמור להיכנס קבלן חדש בתחילת 
 שבוע הבא . 

 
פירסמנו מכרז ויש קבלן זוכה ממתינים לאישור חתימת   : פוניתגנים בשכונה הצ

 חוזה ממשרד החינוך . 
 

המסמכים : התוכנית אושרה ובמשך השבוע הקרוב יוזנו  תוכנית ההסדרה
 והנספחים לאתר על מנת שתאושר סופית .  

 
  7-6ישיבה אחרונה וקצרה כ  23.11.22: יש לנו ישיבת התנגדויות ב   תוכנית ההרחבה

התנגדויות , אני מעריך שלאחר הישיבה הזאת תובא התוכנית לדיון פנימי ומאמין  
תאושר סופית . בתוך התוכנית  12.22שהכל יהיה בסדר וכולי תקווה שעד חודדש 

ית מפורטת של איחוד  דונם מחייבת תוכנ 10קיימת הוראה בדבר חלקות העולות על 
 וחלוקה בסמכות הועדה גבעות אלונים .

 
 

 נבחר סוג ריצוף .  –סוכם עם משרד התחבורה להסדיר את הכיכרות  : 781כביש 
 בנוסף , הכביש שרות הם הולכים לסדר אותו כולל אספלט  

גם הוגשה בקשה למשרד התחבורה וביקשנו להסדיר את   –סוגיית פתרון הניקוז 
 העניין . 

 
יש מחבר אעבלין וטמרה : המועצה התקינה עמודי תאורה לאורך הכביש עד כב

 לגבול השיפוט שלנו והזנו אותו מארון החשמל השייך למועצה . 
 

 מחמוד מריסאת : מה עם אזור תעשייה ?
 

 ראש המועצה : אמורה להיות לנו ישיבה בועדה הארצית בחודש הבא . 
 

 : מה בקשר לאתר ההטמנה החדש ?  נדאל אדריס
 

ראש המועצה : מהמידע שיש לנו , הועדה מקשה את התנאים על הקמתה והשפעת  
מטר מוגבלות   500, בנוסף , כל החלקות ברדיוס  70הרדיוס ואפילו פוגע בכביש 

מבחינת השימושים וזה יוצר בעייה לכלל בעלי הקרקעות באזור . בזמנו הצענו 
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ולייזם שינוי ייעוד לתעשייה וסירבו כי החוזה  -בעלי הקרקע –למשפחת נשאשיבי 
 ביניהם מדבר על רתר הטמנה ואפילו ביקשו שאחתום להם על שיפוי וסירבתי .

 
 ראמי מארון : יש בעיית תאורה בחצר המולד , ממש חושך ויש צורך בתאורה . 

 
 ראש המועצה : נוסיף תאורה אין בעייה .

 
 
 

 12:30לת הישיבה בשעה ראש המועצה הודיע על נעי
 

 רשם פרוטוקול : 
 מזכיר המועצה   –אמיר חביב  

 

 

 


